
Představení vystavovatele

Společnost KEYENCE je jako přední dodavatel senzorů, měřících systémů, popisovacích laserů, 
mikroskopů a systémů pro strojové vidění na špičce průmyslové automatizace. Snažíme se vyvíjet 
inovativní a spolehlivé produkty, abychom vycházeli vstříc požadavkům našich zákazníků ve všech 
průmyslových odvětvích. 
Společnost KEYENCE dodává svým zákazníkům vysokou hodnotu díky kombinaci špičkové technologie a 
jedinečné podpory.

Co říkáte na koncept velké výstavní akce WORLD OF MACHINING? Případně: Co očekáváte od 
výstavní akce WOM?

Koncept veletrhu WORLD OF MACHINING je velmi slibný. Svět obrábění je dynamický a neustále se 
vyvíjí. Takové akce nabízejí jedinečnou příležitost pro prezentaci novinek, networking a dává přehled o 
situaci na trhu.

Jak byste charakterizoval spojení „Vy a organizátor akce CNC INVEST“

Použitím krátkého sousloví – Výborná spolupráce!

Co si myslíte o současném vnímání veletrhů obecně v evropském i světovém rozsahu?

Vnímání veletrhů se v posledních letech mění. Zatímco dříve byly veletrhy primárně místem pro 
prezentaci produktů a uzavírání obchodů, dnes se klade větší důraz na networking, vzdělávání a 
budování vztahů. Současné trendy, jako je digitalizace a personalizace, ovlivňují i způsob, jakým jsou 
veletrhy organizovány a prezentovány.

Kde vidíte „svět obrábění“ za 20-30 let?
Za 20-30 let očekávám, že svět obrábění bude ještě více automatizovaný a digitalizovaný. Budeme 
svědky výrazného rozvoje aditivní výroby, umělé inteligence a robotiky. Důraz bude kladen na 
udržitelnost a cirkulární ekonomiku. Obráběcí stroje budou stále výkonnější, přesnější a energeticky 
účinnější.

V čem vidíte největší problematiku současného kovoobráběcího světa z hlediska ekonomiky? Pohled 
celosvětové problematiky

Současný kovoobráběcí průmysl čelí řadě komplexních výzev, které významně ovlivňují jeho 
ekonomiku. Mezi klíčové problémy patří nedostatek kvalifikovaných pracovníků, fluktuace cen surovin, 
globální ekonomické turbulence a neustálý tlak na snižování nákladů.

Právě v oblasti snižování nákladů vidíme obrovský potenciál pro naše zařízení. Slouží primárně ke 
kontrole kvality, což umožňuje včasné odhalení a odstranění chyb, čímž se výrazně snižují náklady na 
opravy a reklamace. Takto dokážeme našim zákazníkům nabídnout výrazné úspory.
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